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Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Johan Elver

En egen hall för gymnastik i kommunen?

De flesta idrottsutövare inomhus i vår snabbväxande kommun är trångbodda och behöver mer plats.

Jag har vid många tillfällen blivit uppvaktad av Mälarögymnasterna som söker en egen 
gymnastikhall, eller åtminstone en hall där de kan ha sina redskap och mattor på plats utan att 
behöva plocka fram och ställa tillbaka dem innan och efter varje träning som fallet är i Mälaröhallen. 

Ser du möjligheter för kommunen att gå föreningen Mälarögymnasterna tillmötes, i närtid, och 
bygga eller upplåta mark för en egen gymnastikhall eller annan variant?  

Kanske i samband med att Bryggaskolan eller Sanduddens skola byggs ut eller vid skidbacken eller på 
annan skoltomt i kommunen? 

Ekerö 22-05-25
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